
1 

 

Protokół nr 28/2021 

z posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach 

odbytego w dniu 25 stycznia 2021 r. 

w godz.15:30 –15:40  w sali 26 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1 

oraz on-line za pomocą środków porozumiewania się na odległość. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:  

1. Tadeusz Czerwiecki– przewodniczący Komisji 

2. Sławomir Sieczkowski – wiceprzewodniczący Komisji - on-line  

3. Jarosław J. Kowalewski - on-line 

4. Karol Korneluk - on-line 

5. Wojciech Pająk  

6. Andrzej Turowski 

Nieobecny: 

1. Sylwester Cimochowski  

 

W posiedzeniu udział wzięli:     

1. Roman Rynkowski – Zastępca Prezydenta – on-line       

2. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Ged. i Gosp. Nieruchom. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Czerwiecki, prowadził posiedzenie Komisji Strategii 

i Rozwoju Gospodarczego, który powitał zebranych i przypomniał, że proponowany porządek 

posiedzenia został przesłany członkom Komisji wraz z materiałami.  

 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odwołania darowizny nieruchomości położonej 

w Suwałkach przy ulicy Ogrodowej oznaczonej nr geodezyjnym 30347/4, 30347/3. 

2. Wolne wnioski.  

 

Ad pkt. 1 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odwołania darowizny nieruchomości 

położonej w Suwałkach przy ulicy Ogrodowej oznaczonej nr geodezyjnym 30347/4, 

30347/3. 

– Projekt planu stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

 Naczelnik Wydz. R. Wysocki przedstawił projekt uchwały, poinformował, że Miasto 

Suwałki 21 lutego 2006 roku dokonało darowizny na rzecz Państwowej Szkoły Zawodowej  

w Suwałkach. Darowizną przekazało dwie działki o łącznej powierzchni ponad 13 hektarów, 

położonej przy ulicy Ogrodowej w Suwałkach.  W akcie notarialnym został określony cel 

publiczny, jest to budowa zaplecza dydaktyczno – administracyjnego i socjalnego PWSZ  

w Suwałkach. Cel ten nie został zrealizowany, a PWSZ w Suwałkach przesłała pismo, w którym 

poinformowała, że na tych działkach nie planuje tej inwestycji. W związku z tym na podstawie 

ustawy o gospodarce nieruchomościami, jeżeli nie zostanie zrealizowany cel publiczny, to 

darowizna podlega odwołaniu.  
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 Radny K. Korneluk zapytał, co miasto zamierza zrobić z działkami, kiedy to powrócą do 

zasobów miasta? Naczelnik R. Wysocki odpowiedział, że obecnie jest zmieniany plan 

zagospodarowania przestrzennego i jak zostanie ustalony inny cel, który był dotychczas. Wtedy 

to będą zagospodarowane zgodnie z nowym planem, który zostanie uchwalony.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało   –  6 radnych     

przeciw                                         –  0 

wstrzymało się od głosu               –  0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie odwołania darowizny 

nieruchomości położonej w Suwałkach przy ulicy Ogrodowej oznaczonej nr geodezyjnym 

30347/4, 30347/3. 

 

Ad pkt. 2 

Wolne wnioski. 

 

1. Radny J. Kowalewski poprosił Pana Prezydenta o zajęcie stanowiska i komentarz 

odnośnie sytuacji, która miała miejsce w Warszawie a dotyczyła wicedyrektor jednej  

ze szkół suwalskich. Czy będą wyciągnięte jakieś konsekwencje w stosunku do osoby, 

która sprawuje nadzór z racji pełnionej funkcji?  Prezydent R. Rynkowski odpowiedział, 

że odbyło się spotkanie z tą panią, rozmawiano na temat materiałów, które zostały 

umieszczone na portalu społecznościowym. Zostało ustalone, że nagranie dotyczyło czasu 

wolnego wyżej wymienionej wicedyrektor, która zobowiązała się do usunięcia ww. 

materiału. Konsekwencje w stosunku do swego pracownika, może wyciągnąć tylko pani 

dyrektor tej szkoły.  

 

Przewodniczący Komisji podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.  

   
 

 

       Przewodniczący Komisji 

Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach                  

 

      Tadeusz Czerwiecki 

 

 

            Protokół sporządziła: 

Elżbieta Polańska 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


